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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Sievert Balkestål och Yvonne Zettergren 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa 

sammanträde den 18/4. 

 

§ 7. Rapporter 

a) Den nya avdelningschefen Ingrid Brännström presenterar sig 

själv. Hon har arbetat i staden i många år inom olika områden 

och inom olika professioner. Hon har lång erfarenhet av att 

arbeta med äldreomsorg, funktionsnedsättning och 

socialpsykiatri. Hon kommer närmast från Hässelby-

Vällingby där hon också arbetat som avdelningschef. För 

närvarande arbetar hon halvtid inom båda förvaltningarna 

men från april kommer hon enbart att finnas inom Rinkeby-

Kista stadsdelsförvaltning. Att komma igång med de två 

planerade aktivitetscentren i Akalla och Kista är ett prioriterat 

område just nu för Ingrid. Sociala mötesplatser för seniorer 

med ett brett utbud av aktiviteter som kan locka flera 

målgrupper har stor betydelse för att  bibehålla psykisk och 

fysisk hälsa hos äldre och kan också fungera som en 

informationskälla. 

 Den 2 april börjar enhetschef Tina Cederblad hon kommer att 

ansvara för hemtjänst, dagverksamhet, sociala mötesplatser 

och aktivitetscenter. Hon kommer då också att rekrytera 

personal till aktivitetscentren. 

 

I sammanhanget tar rådet upp svårigheterna med att nå de   

pensionärer som sitter ensamma hemma och locka dem att 

våga/vilja besöka de öppna mötesplatserna. Hemtjänsten 

borde i högre utsträckning saluföra verksamheterna och även 

kunna följa den äldre dit i början. 

 

Seniorgymmet i Akalla är väldigt välbesökt, Sievert efterlyser 

tillgång till en instruktör som vid några tillfällen har en 

genomgång av apparaterna. Ingrid påpekar i det 
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sammanhanget att förvaltningen inte kan bedriva ett ordinärt 

gym som riskerar att slå ut de kommersiella gymmen som 

finns i området. De gym som drivs av förvaltningen ska vara 

riktade till äldre personer som har speciella skäl att träna 

vilket har bedömts av sjukgymnast. 

 

b) Statistiken över beviljade insatser och avslag inom 

äldreomsorgen skickas ut efter mötet. 

 

§ 8. Besök av valnämnden 

Rådet besöks av Roger Vilborg och Emilia Bergius från 

Stockholms valnämnd. Rådet för funktionshinderfrågor deltog 

också vid mötet. 

Kommunens valnämnd som är obligatorisk står för det 

praktiska genomförandet av valen och ska bland annat titta över 

tillgänglighet, utrusta och bemanna lokalerna där valen sker, 

sköta den preliminära sammanräkningen av rösterna och 

rapportera resultaten. 

Syftet är att det ska vara enkelt att rösta. Alla lokaler ska vara 

tillgängliga för personer med funktionsnedsättning. I 

innerstaden ska det vara max en km till en vallokal från de 

enskildas bostad, i ytterområdet max två km. 

De personer som rekryteras som röstmottagare går en 

utbildning där bland annat bemötandefrågor är i fokus och 

Stockholms stads bemötandeguide ingår i utbildningen. 

Röstmottagarna har tystnadsplikt och ska vid behov hjälpa 

enskilda personer att rösta, vilket bland annat kan handla om att 

hjälpa till med att stoppa in valsedel i kuvert. Personer som har 

biståndsbeslut om ledsagning får använda ledsagningen till att 

komma till vallokalen utan att påverkar beviljade timmar i 

beslutet. 

Vid rekrytering av röstmottagare tas hänsyn till 

befolkningsstrukturen inom stadens olika stadsdelsområden. I 

områden med många personer med utländsk härkomst är ett 

fokus att bemanna vallokalerna med röstmottagare som är 

flerspråkiga. Vid rekrytering försöker man också få en variation 

på köns- och åldersfördelning. 

 Förtidsröstning anordnas på äldreboenden, servicehus och 

häkten utifrån beräkningen att minst 10 personer kan tänkas 

rösta där. Förtidsröstning kommer att äga rum på Kista 

servicehus och Kista vård- och omsorgsboende. På sjukhusen i 

Stockholmsområdet är det bara Södersjukhuset som erbjuder 

möjlighet till förtidsröstning.  
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Förtidsrösta kan man göra överallt i landet. På valdagen kan 

man endast rösta i sin egen vallokal som framgår av röstsedeln. 

 

§ 9. Lokalfrågor öppna mötesplatser 

Inget speciellt togs upp. 

 

 

§ 10. Övriga frågor  

Yvonne tog upp frågan om vad som händer när Hossein som arbetar 

på den sociala mötesplatsen i Rinkeby går i pension. Kommer 

mötesplatsen att få en person som ersätter honom. Ingrid kan inte 

svara på detta, hon tar upp frågan med Hossein Ahmadian som 

fortfarande ansvarar för verksamheten. 

 

§ 11. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 18 april 2018 kl. 12-14 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista. 

 

§12. Avslutning  

Ordföranden avslutar mötet 

 

   

   

   

 


